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Abstract (en)
[origin: CN104913197A] The invention relates to a gas distribution assembly comprising a gas container (20), such as a gas cylinder, a valve unit
fixed to the gas container (20) and a protective cap (1, 2, 3, 4) arranged around the said valve unit, the protective cap (1, 2, 3, 4) comprising an
opening (9) in which a rotary control member (5) is housed. The opening (9) is bordered by a protruding brim (7) jutting out from the external surface
of the body (2) of the protective cap (1, 2, 3, 4). The protruding brim (7) comprises a cutout (8) forming a reading window so that marks or markings
(11) corresponding to gas flow-rate values can be read.

Abstract (fr)
L'invention porte sur un ensemble de distribution de gaz comprenant un récipient de gaz (20), telle une bouteille de gaz, un bloc robinet fixé au
récipient de gaz (20) et un capotage de protection (1, 2, 3, 4) agencé autour dudit bloc robinet, le capotage de protection (1, 2, 3, 4) comprenant
une ouverture (9) dans laquelle est logé un organe de commande rotatif (5). L'ouverture (9) est bordée par un rebord en saillie (7) se projetant en
éloignement par rapport à la surface externe du corps (2) du capotage de protection (1, 2, 3, 4). Le rebord en saillie (7) comporte une découpe (8)
formant une fenêtre de lecture permettant de lire des marquages ou repères (11) correspondant à des valeurs de débits de gaz.
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